
         Zpráva o činnosti spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s. (OZJ) od poslední 

Členské schůze, která se konala 21. 8. 2018. 

 
 

        Spolek OZJ za poslední půlrok prošel hektickým obdobím schvalování projektů výzev PRV  

a přípravou interních postupů pro výzvy IROPu, které byly vyhlášeny v listopadu minulého roku. 

Úprava strategie, respektive její rozšíření o programový rámec Operační program Životní prostředí 

byl schválen a v průběhu března může dojít k vyhlášení výzev. Alokace na tyto výzvy je 10 mil. Kč. 

Rada schválila také přijetí úvěru pro financování projektu MAP II, který byl také zahájen  

01. 12. 2018 a potrvá do 31. 05. 2022. 

         Bohužel musím konstatovat, že je malý zájem o naplňování výzev projekty a některé výzvy se 

nepodařilo vůbec naplnit. Nezájem je o výzvy na sociální bydlení, péči o duševní zdraví, OP 

zaměstnanost (sociální podniky) a i o některé fiche v PRV. 

         Dobře se podařilo nastartovat projekt MAP II, kde se zapojily všechny ZŠ a MŠ z území ORP 

Jičín, což představuje personální zapojení cca 120 lidí působících v oblasti vzdělávání a další práce 

s mládeží. 

         Po dlouhém schvalovacím procesu ze strany Centra pro regionální rozvoj nám byla schválena 

dotace na financování režijních nákladů a otevřela se možnost čerpání úvěru, který tím byl 

podmíněn a tím vyřešit otázku financování nákladů kanceláře a chodu spolku.  

         Bohužel jsme se potýkali s odborností a erudicí zaměstnanců pracujících pro IROP. Stálými 

výmluvami na špatné pracovní podmínky zastíral jeden z nich svoji neschopnost. Nakonec vše 

skončilo dohodou o ukončení pracovních poměrů. Jeden z nich pak podal podnět na Inspektorát 

bezpečnosti práce a prošli jsme kontrolou pracovněprávních vztahů, bezpečnosti práce a hygieny. 

Nyní čekáme na konečný verdikt kontroly. 

         Bohužel se nyní musíme popasovat i s obsazením důležitých funkcí ve spolku. Dnes nás čeká 

volba Výběrové komise. Dva její členové nechtějí dál pokračovat a tak je třeba, abyste se v práci v 

povinných orgánech spolku začali více angažovat. Jsme vázáni také omezeními danými SZIF a 

standardizací, které nám omezují možnosti volby a to v oblasti veřejného sektoru a starostů jakožto 

zástupců za NNO nebo jako členů fyzických osob.  

Proto prosím o vaši vstřícnost.   

          Na příští členské schůzi nás budou čekat volby do rady spolku a jeho kontrolní komise. Jedna 

členka a předsedkyně kontrolní komise již také sdělily, že nechtějí dále pokračovat ve funkci. 

Jelikož čeká spolek nové programovací období 2021+ tj. příprava strategie na další finanční cyklus  

a další směřování MAS v zájmovém území bude potřeba zvolit radu, která bude moci takovou vizi  

uskutečnit. Je třeba se nad touto problematikou zamyslet a určit si co a jak se spolkem dále. 

Já, a říkám to zcela otevřeně a dopředu, již nebudu kandidovat do rady spolku a tím ani na jeho 

předsedu. Je tedy třeba najít někoho, kdo by pro vizi komunitně vedeného místního rozvoje v našem 

zájmovém území byl ochoten pracovat a posunout spolek dopředu.  

         Chtěl bych poděkovat všem, kdož se přičinili, aby mohly být realizovány a vyhlašovány 

výzvy ve všech operačních programech. 

 

Děkuji za pozornost. 

 

        Jiří Drška, předseda spolku 


